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 יור דיוקן של הרב ישראל יעקב פישר זצוק''ל צתהליך  –"הכרנו את סבא מחדש" 

 ,הסיפור של הציור הזה מורכב מחלקים רבים

 .דיוקן של רב גדול שעבר מסלול ארוך ארוך עד לתוצאה המיוחלת

 :הצטרפו אלי, אל מאחורי הקלעים, מובטחת לכם חוויה מעניינת ומרגשת

 

 ' אחלק  

 לפני כחצי שנה, קיבלתי טלפון מהנכד של הרב ישראל יעקב פישר זצוק''ל 

 )רב שכונת זיכרון משה וראב''ד העדה החרדית( 

 ובפיו בקשה: 

 "אין למשפחתינו הענפה תמונה של הסבא הגדול, ואנו רוצים לזכות לזיו פניו בסלון ביתנו. 

 שנה,  20הרב הגדול נפטר לפני  - הבעיה הגדולה שסבא

 לנו אותו?  תמונות טובות ממנו בכלל! תוכלי לצייר ואין 

 ומאד חשוב לנו שיצא אמיתי, עם מבט ישיר אלינו"  

 ביקשתי שישלח לי את התמונות ורק אז אוכל לתת התחייבות. 

 קיבלתי המון תמונות באיכות ירודה מאד ובצבעי שחור לבן, ותמונה אחת צבעונית שהייתה נראית קצת ברורה. 

 ,מהם את הצבעים הנכונים ו תמונות של בניו הדומים לו, שאוכל לדגוםבנוסף ביקשתי ממנ

 .מאחר ובתמונה הנבחרת פניו היו מאד ורודות

 בשם ה' נעשה ונצליח יצאנו לדרך. 

 זאת התמונה הנבחרת: 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 .כעבור שבוע וחצי, התחלנו לראות כבר את הדמות, ממש בשלבי התחלה בסיסיים

 .זה השלב בו אני מכניסה את בני המשפחה שיעזרו לי וידייקו אותי
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 :הרבות הפתיעו אותי ההערות 

 'עיניים יותר בולטות, פנים יותר רחבות, תיקון ללסת וכו

 

 אז ישבתי עוד כמה שעות, ותיקנתי שיראה יותר מחייך, שהפנים יהיו יותר רחבות, 

 ,שלחתי לאישור, ושוב תיקונים והערות 

 ?אולי תנסי לעשות אותו מחייך 

 ----ה של הרב עם שינייםאבל אין לי שום תמונ

 ,ניסיתי מהדמיון הפורה שלי

 :וזה מה שיצא 

 "לא דומה לא כמעט" 
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 ,העניין הוא, שגם הנכד שהזמין היה קטן כשסביו הגדול נפטר, ולכן נעזרנו באבא

 .בנו של הרב פישר זצוק''ל

 .התיכנון היה שהציור יהיה מוכן לחג הסוכות

 .גים ויצאנו להפסקהאך מאחר והציור היה צריך תיקונים יותר מהרגיל, הגיעו הח 

 

 'חלק ב 

 :שבוע אחרי חול המועד הנכד שולח לי בהתרגשות הודעה ובה הוא כותב לי

 ".מצאנו את התמונה המקורית, היא הרבה יותר איכותית. תנסי להיעזר בה"

 ,אני מקבלת את אותה תמונה

 מחליטה לא להתעצל, ולהכין ממנה סקיצה חדשה

 .כשיו אחרי כ''כ הרבה תיקונים לא הגענו לתוצאה המיוחלתו....אני מגלה לחרדתי, למה עד ע

 :מצאו את ההבדלים
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 .מלבד איכות התמונה, התמונה הראשונה שקיבלתי הייתה מכווצת במספר סנטימטרים בפנים

 .וזה מה שגרם לתוצאה שלא הייתה נכונה

 

 'חלק ג 

 .אין ברירה

 !ה-ל -ח -ת-ה -מתחילים מ

 ,פותחים דף לבן חדש, גונזים את הציור הישן

 .ישנה-מדליקים נר לצדיק, מבקשים שזכותו תעמוד לנו. ויוצאים לדרך חדשה 

 :כך זה נראה בהתחלה ממש

 ,תיקונים, שיופים, הערות ללא פשרות, ימים ולילות

 ,ואחרי עבודה רבה

ענו לתוצאה ב''ה הג  :המיוחלת 
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 ד' חלק  

 ?ואז הגיעה בקשה נוספת צנועה מאד, אפשר להוסיף לרב גם שטריימל 

מנסים, נעזרים   שוב  

בתמונות שונות,  

בשטריימלים של  

רבנים   :ואדמור''ים 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 ?לא טוב 

 ?אולי זה 
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 :שוב נסיונות לפה ולשם ו.... ב''ה גם שטריימל וחליפת שבת מבריקה

 

 :חלק ה' ואחרון

 :הגיע, והציור הודפס ברקעים וגדלים שונים לפי בחירת הבנים הנכדים והנינים גדול הרגע ה
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כך כתב  ו,  לבוא  ו לא איחר   התגובות המרגשות 

 הנכד שהזמין: 

הודעה בקו המשפחתי   אתמול הכנסתי  

 ,שזה הגיע

לרגל, נכדים שבאו לראות  ומיד נהיה עליה   

 .ולבחור את הרקע

ואני הייתי צריך לעצור את זה בכח כי   ,מיהרתי לשבע ברכות

הם   !אבל מי שראה את זה היה המום !!!פשוט גילו את סבא מחדש

ום לא היה שום תמונה נורמלית  עד הי ,ממנו

 ...כי הכל היה מטושטש וישן

חיברת פאזל מדהים מכל   ופה הגעת עם כל הכישורים ופשוט  

 .החצאי תמונות ששלחנו לכם

 ,ויצא פשוט תמונה מדהימה ומדוייקת

וזה עוד לפני השירות והליווי לכל אורך   .הדרך

תמיד תיקנת בכיף את הכל   כמה שתיקנו וכמה הערות שהיה לנו  

 .לשביעות רצונינו

 ,לילות שלמים ישבת על זה

 !!וברוך השם רואים את התוצאות

 .ה לכם זכות אדירהתהי



 בס''ד 
 

 

 

 

 

 

 

 שיחת טלפון מפתיעה הגיעה אלי אתמול מאחת הנכדות שקבלה את הציור: 

 לסלון הרגשנו שסבא הגיע ופשוט נעמדנו לכבודו!!!  "כשהוא נכנס עם הציור

 שתדעי שמשפחת פישר מאד דייקנים, ואת עמדת במשימה, 

 כל המשפחה בהתרגשות גדולה מאד..." 

 

 דמעות עמדו בעיניי, 

 ארוך.   איזה סוף מרגש לתהליך כ''כ

 מה אתם אומרים? 

 אהבתם? התחברתם? 

 הכיר במציאות את הרב הגדול? אולי זכיתם ל

 כתבו לי, אני קוראת כל תגובה

 


